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Ett år likt få andra har nu gått mot sitt slut.  

Coronapandemin har under 2021 åter försatt oss alla i ett undantag, där 

kommunala såväl som privata verksamheter tvingats till anpassning och 

uppfinningsrikedom som följd av restriktioner.  Trots all sorg och allt elände som 

en pandemi för med sig, har vi även kunnat se hur kriser plockar fram det 

absolut bästa hos oss. Ute i våra nämnder, i det övriga politiska arbetet och i de 

samtal jag haft med övriga partirepresentanter i Malmö, har väldigt få försökt 

ta kortsiktigt poänger eller skapa polemik i onödan. Demokratin när den är som 

finast får oss alla att i kriser enas kring det som är viktigast, nämligen att se till 

det bästa för oss alla. Oberoende av partifärg har vi alla letat oss till politiken för 

att vi tror på att saker kan bli bättre. 

 

 
       

 

Budget för Malmö Stad har som bekant tagits nu i vinter där bl.a. 

Malmös skolor stärks i den största budgeten någonsin. Glöm inte att följa 

våra duktiga kommunalråd och det löpande politiska arbetet via 

exempelvis vår Facebooksida. Vi kan även glädjande konstatera att 

Malmö den 21 december tillsammans med flera centrala 

samhällsaktörer signerades Klimatkontrakt Malmö för att möta de 

globala utmaningarna också på lokal nivå.  

 

 

 

På tal om förbättringar kan vi konstatera att liberal politik gör skillnad. Jag 

och Roko Kursar skrev här om dagen en artikel i Sydsvenskan där vi höll ett 

välbehövligt fokus på genomförd politik, samt delar av vårt nya KPH 

(Kommunalpolitiska handlingsprogram). Således ett efterlängtat fokus på politik 

efter ett år delvis präglat av partiets interna vägvalsdiskussioner. Vi konstaterar 

stolt att Malmö blivit tryggare, att skolresultaten ökar och att stora framsteg 

gjorts inom miljö, LSS såväl som gentemot näringslivet. Inte minst så visar vi på 

att detta enbart är början för de Malmöbor som önskar fortsatta liberala 

reformer via de 100 talet punkter som vårt starka KPH besitter. Ta del av hela 

artikeln, och inte minst – sprid budskapet om att liberal politik gör skillnad! 

 

https://www.facebook.com/LibMalmo
https://www.sydsvenskan.se/2021-12-27/vi-i-liberalerna-kan-starkta-ge-oss-in-i-valrorelsen-med-fokus-pa-ytterligare-forbattringar-for-malmoborna?fbclid=IwAR0DmJdChVTPsZ6ymCS1ALe0jLlRJgMvgsd5h18tg4Mt7kRxUVIdAYQdTLg
https://www.sydsvenskan.se/2021-12-27/vi-i-liberalerna-kan-starkta-ge-oss-in-i-valrorelsen-med-fokus-pa-ytterligare-forbattringar-for-malmoborna?fbclid=IwAR0DmJdChVTPsZ6ymCS1ALe0jLlRJgMvgsd5h18tg4Mt7kRxUVIdAYQdTLg
https://www.sydsvenskan.se/2021-12-27/vi-i-liberalerna-kan-starkta-ge-oss-in-i-valrorelsen-med-fokus-pa-ytterligare-forbattringar-for-malmoborna?fbclid=IwAR0DmJdChVTPsZ6ymCS1ALe0jLlRJgMvgsd5h18tg4Mt7kRxUVIdAYQdTLg
https://www.sydsvenskan.se/2021-12-27/vi-i-liberalerna-kan-starkta-ge-oss-in-i-valrorelsen-med-fokus-pa-ytterligare-forbattringar-for-malmoborna?fbclid=IwAR0DmJdChVTPsZ6ymCS1ALe0jLlRJgMvgsd5h18tg4Mt7kRxUVIdAYQdTLg
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Vidare har månaden innehållit möte med Skåneförbundet kring de Liberala 

budskapen inför valrörelsen. En heldag i Lund där vi delvis gruppvis delade 

strategiska förslag och reflektioner. En god variation av inspel från våra 

skånska grannar, såväl som från riks via bl.a. Mats Persson.  

 

 

 

 

 

Vi har även medverkat vid invigningen av Level - Sverige första 

internationella företagsinkubator. Satsningen kommer att ha en bred 

målgrupp med fokus på de entreprenörer som det företagsfrämjande 

systemet i dagsläget har svårigheter att nå, så som personer med 

internationell bakgrund. Läs mer här.    

 

 

 

 

 

 

Jag har även medverkat vid Tillväxt Malmös 10 års jubileum. Tillväxt Malmö 

är ett unikt samarbete mellan näringslivet och Malmö stad som erbjuder 

kvalificerad affärsutveckling för Malmöföretag med tillväxtambitioner. 

Vi har därtill hunnit med ett möte med Svenskt Näringsliv, kring deras 

rapport om Effektivare offentlig sektor, med nyttiga inspel och perspektiv 

kring framtida utmaningar.  

Under månadens skånska ordförandeträff talade vi vidare kring valstrategi 

samt hälsade Christoffer Karlsson välkommen till posten som valledare för 

Liberalerna Skåne. 

Vår ombudsman Mladen Radojkovic har även hunnit med några lärorika 

utbildningsdagar i Stockholm. Därtill har Dusjan Mijovski, jag och våra 

duktiga politiska sekreterare, sammanställt innehållet till vår digitala 

julkalender, där genomförd politik varvades med vårt KPH. 

 

 

Vi har även haft ännu en kampanj – 

denna gång i ett vackert juligt Limhamn. 

Liksom för två år sedan var det god 

uppslutning av medlemmar, och nästan 

samtliga foldrar delades ut. Efter denna 

insats åt de av oss som hade möjlighet 

en välförtjänt och god julmiddag ihop.  

https://www.levelmalmo.se/
https://www.tillvaxtmalmo.se/
https://www.svensktnaringsliv.se/sakomraden/effektiv-offentlig-sektor/klarar-kommunerna-valfardsuppdraget_1172489.html
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• Vi passar även på att gratulera vårt egna power couple – 

Schmidt/Glad. Olle Schmidt har tagit en plats i partistyrelsen. 

Med en svårmatchad erfarenhet kommer han att på högsta 

nivå fortsätta bidra med stor kunskap och skarpsinniga 

analyser. Stort grattis! 

 

• Därtill har Olles fru Cristina Glad fyllt 70 år! Cristina gick med i 

Malmöföreningen redan 1977, och har haft flertalet 

förtroendeuppdrag. Vägledande har varit tron på forskningen 

och det fria företagandets roll som samhällets 

förändringskraft. Hon har även spelat en stor roll i att bygga 

upp den skånska life science sektorn.  Cristina har varit med 

och utvecklat IDEON i Lund och sett framväxten av en allt 

starkare life science industri även i Malmö. Idag är hon en 

mycket uppskattad ledamot i Regionfullmäktige, och en 

färgstark förebild för många av oss inom partiet. Stort grattis!  

 

• Vill även åter tacka samtliga som deltog vid vårt extra 

medlemsmöte, och alla som var delaktiga i processen med att få 

ett brett underlag för oss att tryggt gå vidare med i vårt fokus på 

politikens innehåll. En eloge även till presidiet med Mia, Anneli, 

Mladen och inte minst teknikhjälten Adrian.   

 

 

   

 

 

 

 

 

 

• I januari kommer vi att intensifiera arbetet med valplanen och 

det valstrategiska arbetet, samt med hänsyn till coronaläget, 

planera för fler kampanjer och evenemang.  

 

• Vi kommer i styrelsen även planera inför februari månads 

årsmöte. Mer info inom kort. 

 

• För kännedom har nu Matilda Klefström tillträtt som politisk 

sekreterare åt Simon Chrisander, efter det att Christoffer Karlsson 

börjat sitt arbete som valledare på Skåneförbundet. Varmt 

välkommen Matilda! 

 

• Vid frågor och funderar – tveka inte att kontakta mig eller 

Mladen. Ha det fint! 😊 

mailto:michael.hogberg@liberalerna.se
mailto:mladen.radojkovic@liberalerna.se

